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Aneu i prediqueu la Bona Nova
Antoni Gaudí volgué deixar-nos 
meravellosament reflectida l’escena de 
l’Ascensió, que celebrem aquest diumenge, a la 
façana de la Passió. La figura de Crist, en cos 
gloriós, penjada entremig de les torres dels 
apòstols, ens crida l’atenció pel seu fulgurant 
daurat que ens parla d’una nova realitat, la del cel, 
que tots plegats anhelem en una nova i eterna 
vida. Però no és una imatge, per molt llampant 
que sigui, per quedar-nos admirats i bocabadats, 
és una imatge que ens ha de dur 
sempre a l’anunci de l’experiència 
pasqual. El mandat del Senyor és clar: 
«Aneu per tot el món i anuncieu la bona 
nova de l’evangeli a tota la creació» 
(Marc 16,15).  

Aquesta és la raó i el mateix ésser de 
l’Església que, com ens digué ja fa més 
de cinquanta anys Sant Pau VI en el seu 
document, encara plenament vigent 
malgrat el pas del temps, Evangelii 
Nuntiandi: «L’Església viu per 
evangelitzar»; i també: «Evangelitzar no 
és la tasca principal de l’Església, sinó 
l’única, i resumeix tota la seva essència 
i vocació en aquest món».  

Una evangelització que no és fa amb 
imposicions i decrets, sinó de manera 
oberta i prepositiva, oferint allò de bo i 
millor que tenim els cristians als companys 
d’aquest món, el centre de la nostra fe, com ens 
recorda el Papa Francesc a Evangelii Gaudium: 
«Tots tenen el dret de rebre l’Evangeli. Els 
cristians tenim el deure d’anunciar-lo sense 
excloure ningú, no com qui imposa una nova 
obligació, sinó com qui comparteix una alegria, 
assenyala un bell horitzó, ofereix un banquet 
gustós i desitjable. L’Església no creix per 
proselitisme sinó per atracció.» 

Avui dia no hi ha dubte que els mitjans de 
comunicació social, no només la televisió, els 
diaris i la radio, sinó sobretot les noves 
tecnologies, amb internet i les xarxes socials, en 
les que viuen, en el continent digital, una gran 

part de la població, especialment els joves, han 
d’experimentar la presència de l’anunci de 
l’Evangeli. És per això que, amb motiu de la 
solemnitat de l’Ascensió, el sant Pare ofereix el 
seu missatge anual dedicat a les comunicacions 
socials, avui que en celebrem el seu dia.  

Francesc ens crida a anivellar les grans 
possibilitats tecnològiques que tenim avui amb la 
justa humanitat que no malbarati l’esser humà i el 
somogui sota la tirania tecnològica: «En aquesta 

època vivim el risc de ser rics en 
tecnologia i pobres en humanitat, la 
nostra reflexió ha d’arrelar-se al cor. 
Només vivint una mirada espiritual, 
només recuperant una saviesa del cor, 
podrem llegir i interpretar els reptes i 
novetats del nostre món i descobrir el 
camí d’una comunicació veritablement 
humana, això és, evangèlica».  

Davant la recent aparició de la 
intel·ligència artificial que, com tota 
creació humana, pot posar-se al servei 
de les bones causes o decantar-se vers 
les injustes, el Papa Francesc ens 
convida a vetllar desperts pel bon ús dels 
mitjans comunicatius i tecnològics: «No 
podem esperar saviesa de les màquines, 
aquestes posseeixen una capacitat 
incommensurable per emmagatzemar 

dades i creuar-les, més que el cervell humà, però 
correspon a l’home despertar-se de la hipnosi en 
la que viu apostant-ho tot a la tècnica, mogut pel 
seu desig d’omnipotència i autoreferencialitat, 
fugint de Déu i de l’Evangeli, perdent així el vincle 
social de la comunicació».  

Siguem bons anunciadors de l’Evangeli, com ens 
mana Jesús, oferint-lo com qui estén la mà vers 
l’altre. Emprem tot el que és al nostre abast i que 
la creativitat humana és capaç d’albirar, però no 
perdem mai de vista que la nostra comunicació 
només ha de tenir una finalitat: la joia i l’alegria de 
l’Evangeli i el missatge de salvació de Crist, 
especialment pels mes pobres i necessitats. 

Mn. Josep M. Turull, el vostre rector 



 

 

 

Com cada any, entorn de la Pasqua fem 
aquesta recollida de llet per a la gent més des-
favorida del nostre barri. Enguany la vinculem 
a la Celebració del Corpus Christi, que és la 
festa de la Caritat. 

Sortida parroquial 
a Montserrat 

 

Dissabte passat vam fer la sortida a Montserrat les 
parròquies de la Sagrada Família i Sant Ignasi de 
Loiola. Va ser un dia molt agradable de pregària i vi-
vència de la natura que ens ofereix la Santa Munta-
nya. Vam ser 135 persones que vam gaudir d’un dia 
excel·lent i d’una companyia fantàstica. Ens vam unir 
a la celebració dels 125 anys de la redacció de la «Vi-
sita espiritual a la Mare de Déu de Montserrat», es-
crita pel bisbe Josep Torras i Bages, gran amic 
d’Antoni Gaudí. Els més àgils van arribar fins a la cova 
on va ser trobada la imatge de la Moreneta, altres van 
resar el viacrucis per la muntanya. 


